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Protokół nr 55/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 kwietnia 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 
1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku wraz z rozszerzeniem. Porządek posiedzenia 
oraz jego rozszerzenie stanowią załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na wybór wykonawcy usługi – udzielenie i obsługa kredytu długoterminowego w 
wysokości 1 296 000 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań.  
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Wojciech Umiński- pracownik wydziału Architektury, 
Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pan W. Umiński poinformował, że wpłynęła tylko jedna oferta, którą została złożona przez:  
POWSZECHNA KASA OSZCZĘDNOŚCI BANK POLSKI SPÓŁKA AKCYJNA 

REGIONALNY ODDZIAŁ KORPORACYJNY W OLSZTYNIE 
CENTRUM KORPORACYJNE W ELBLĄGU 

ul. Teatralna 9; 82-300 Elbląg 
Przedstawił również wysokość ceny ofertowej brutto. Wynosi ona 782 946,46 zł.  
Wicestarosta zapytał, czy cena ofertowa jest niższa od wcześniej zaplanowanej? 
Pan W. Umiński wyjaśnił, iż cena jest niższa. Wcześniej zaplanowano wysokość ceny ofertowej na 
kwotę 870 750,00 zł.  
Skarbnik poinformowała o wizycie pani pracującej w banku PKO BP SA, która przedstawiła 
informację, co zawarte jest wewnątrz umowy. Następnie zapoznała Członków Zarządu z paragrafem 
21 umowy, w którym wymieniono do czego zobowiązuje się kredytobiorca podpisując umowę. 
Niniejsza część umowy stanowi załącznik nr 3.    
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Drugi punkt porz ądku stanowiła przerwa.  
 

Członkowie Zarządu udali się na wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Powiatu oraz posiedzenie 
XXII Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na dostawę kserokopiarek. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan W. Umiński/ 
 

Pan W. Umiński przedstawił następujący skład komisji: Przewodniczący– Buliński Marcin, Zastępca 
przewodniczącego– Umiński Wojciech, Sekretarz– Banaszewska Alina, Członek komisji– Kalisz-
Górzkowska Ewa, Członek komisji– Jamroży Jolanta. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę kserokopiarek. 
 

Pan W. Umiński szczegółowo omówił Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie protokołu nr 54/2012. 
 

Pani K. Trzaskalska zgłosiła uwagi do protokołu. Zawnioskowała, aby zdanie „Jednakże nie 
chciałaby, aby doszło do sytuacji (…), że ma zapotrzebowanie na specjalistę, na którego doskonalenie 
nie będzie posiadać środków finansowych.” zamienić na: „Jednakże nie chciałaby, aby doszło do 
sytuacji (…), że nie ma specjalisty.” (str. 1). W zdaniu „Pani K. Trzaskalska zasugerowała, by 
wywiesić informację na tablicy ogłoszeń i skonsultować się z potencjalnymi nabywcami.” słowo 
„skonsultować się”  zastąpić „skontaktować się”  (str. 5). Zawnioskowała także, aby w ostatnim 
punkcie (str. 9) do zdania: „Pani K. Trzaskalska zasugerowała, żeby w przyszłości, jeżeli nastąpi 
sytuacja przeniesienia uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim do szkoły 
w Kurzętniku, przenieść również etaty nauczycieli.” dopisać: „Podobnie w przypadku, jeżeli będą 
przeniesione klasy Zespołu Szkół im. C. K. Norwida, należy także przenieść etaty nauczycieli z tej 
szkoły.” 
Pan A. Głowacki zawnioskował, aby dokonać korekty na str. 8. Usunąć słowo „pierwszym” w zdaniu: 
„Dwudziestym drugim pierwszym punktem (…) budżetu Powiatu Nowomiejskiego za 2011 r.” 
Starosta zasugerowała, aby na str. 6 dodać nagłówek informujący o kontynuacji omawianego 
siódmego punktu porządku.   
 

Drugim punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zakazu używania niektórych rodzajów jednostek pływających na wybranych akwenach 
powiatu. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski- naczelnik wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 

Pan K. Puwalski poinformował, że zakaz używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
był wprowadzony przez Radę Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim po raz pierwszy w 2002 r. 
Następna uchwała podejmowana była w 2004 roku. Dotyczyło to większości jezior w powiecie 
nowomiejskim. Zakaz miał na celu ochronę walorów akustycznych terenów przyległych i ochronę 
walorów turystycznych i rekreacyjnych samych jezior. W roku 2012 prokurator rejonowy w Brodnicy 
złożył wniosek do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego o uchylenie części zapisów 
obowiązującej uchwały z powodu ich niezgodności. Są to niezgodności natury formalnej. Część z nich 
miała charakter informacyjny. Zgodnie z zasadami prawodawstwa takich przepisów się nie umieszcza. 
Źle został też sformułowany zapis odnośnie odstępstwa użytkowania jednostek pływających 
rozmaitych służb inspekcji. Zakaz był formułowany w taki sposób, że nie dotyczył jednostek policji, 
straży rybackiej, itp. Natomiast w sposób prawidłowy powinno być, że nie dotyczy jednostek 
odpowiadających za bezpieczeństwo, utrzymanie wód, itp. Wyrokiem Sądu Administracyjnego  
w Olsztynie większość punktów uchwały o zakazie używania środków pływających została uchylona. 
Pan K. Puwalski dodał, iż uchylenie było zasadne. Argumentacja była przekonująca. Zadecydowano, 
aby przygotować kolejny projekt tego zakazu, w którym uwzględnione będą wszelkie sugestie 
Prokuratora i Sądu Administracyjnego. Przy czym została zmniejszona liczba akwenów, na których 
zakaz ma obowiązywać, tylko do tych akwenów, na których rzeczywiście są wysokie walory 
turystyczne, rekreacyjne i znajdują się tam przyległe tereny rekreacyjne. Są to jeziora w całości 
położone na terenie powiatu nowomiejskiego. Dlatego, że w praktyce bardzo trudno było by 
egzekwować zakaz, jeżeli granica przebiegałaby przez jezioro, ponieważ nie wszystkie powiaty 
podjęły taką uchwałę.  
Wicestarosta zapytał, jak jest w przypadku jeziora Wielkie Partęczyny? 
Pan K. Puwalski wyjaśnił, że jezioro Wielkie Partęczyny nie zostało umieszczone w uchwale, 
ponieważ zakazy nie mogą się powielać. Zakaz używania jednostek pływających z silnikami 
spalinowymi na jeziorze Wielkie Partęczyny wynika z ustawy o ochronie przyrody na wszystkich 
jeziorach znajdujących się na terenie parków krajobrazowych.   
Wicestarosta zapytał również, na których jeziorach w powiecie nowomiejskim można używać 
jednostek pływających z silnikami spalinowymi? 
Pan K. Puwalski wyjaśnił, iż jezioro Trupel oraz Szwarcenowo nie są objęte zakazem.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Ostatnim punktem porządku były sprawy różne.  
 

Starosta poinformowała, Członków Zarządu, że zostało wystosowane pismo do pana Józefa Blanka-  
Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, w którym pan Krzysztof Piechocki kierownik Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy zwraca się z prośbą o zniesienie opłaty za korzystanie  
z pomieszczeń oraz prosi o dzierżawę na okres 10 lat. Wnioskuje o dłuższy okres czasu dzierżawy, 
ponieważ PŚDS nie może ubiegać się o jakiekolwiek dofinansowanie na modernizację.  
Starosta dodała również, że odbyła rozmowę z Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim, podczas której zapytała, czy w przypadku przeniesienia klas zawodowych do 
szkoły w Kurzętniku, klasy znajdujące się na parterze internatu nadal będą potrzebne? Przy czym 
wyjaśniła jaki jest cel pytania. Dyrektor odpowiedziała, że niniejsze klasy nie będą potrzebne oraz 
dodała, że nie widzi przeszkód aby przeniesiono tam PŚDS.  
Starosta poinformowała także, że metraż obecnie zajmowanych pomieszczeń przez PŚDS wynosi 
203,8 m2, natomiast pomieszczenia w internacie mierzą około 285 m2. Dodała, że jeżeli Powiat uzyska 
pieniądze Wojewody na adaptacje tych pomieszczeń, będą wykonywane wszelkie czynności, aby 
przenieść PŚDS do budynku internatu.  
 
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


